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کارگردان سینما بیان داشت: در حال بازنویسی 
فیلمنامه ای با نام »خداحافظ گلابی ها« هستم.  
کاوه مظاهری با اشاره به پروژه جدید بلند 
سینمایی خود گفت: در حال حاضر مشغول 
بازنویسی فیلمنامه »خداحافظ گلابی ها« هستم 
که این بازنویسی به نسبت طولانی شده و هنوز 
نمی دانم چه زمانی این مرحله به پایان می رسد 
تا برای دریافت پروانه ساخت اقدام کنیم. وی با 
اشاره به اینکه احتمال تغییر نام این فیلمنامه 
بسیار زیاد است، توضیح داد: این فیلمنامه داستان 
۴ جوان را روایت می کند و فضای آن نزدیک 
به فیلم های نوآر است، البته باید دید تا پایان 
بازنویسی فیلمنامه تا چه اندازه تغییر می کند. 

این کارگردان جوان بیان کرد: یکی از مهم ترین 
برنامه های ما برای »خداحافظ گلابی ها« این است 
که اکران سراسری و گسترده ای داشته باشیم 
و به فروش گیشه بسیار فکر می کنیم به همین 
دلیل بازیگران و دیگر عوامل پروژه از اهمیت 
بسیاری برای ما برخوردار است. البته با توجه به 
اینکه بازنویسی فیلمنامه و آغاز تولید زمانبر است 
نمی توان درباره بازیگران مورد نظر تصمیم گرفت 
چرا که ممکن است موقع آغاز فیلم بازیگران و یا 
عوامل موردنظر در پروژه های دیگر مشغول به 
کار باشند. کارگردان فیلم »بوتاکس« ادامه داد: 
یکی از مهم ترین مسائلی که برای تولید این فیلم 
با آن مواجه هستیم زمان و مکان موردنظر برای 

فیلمبرداری است، در واقع بخشی از این پروژه در 
کویر جلوی دوربین می رود و بخشی دیگر در هرمز 
کار می شود، به همین دلیل و با توجه به جغرافیای 
مناطق موردنظر، فیلمبرداری باید پاییز یا زمستان 
آغاز شود و البته در خوش بینانه ترین حال این 
پروژه اواسط زمستان جلوی دوربین می رود. وی 
در پاسخ به این پرسش که فعالیت خود در حوزه 
فیلم کوتاه را همچنان ادامه می دهد یا خیر، گفت: 
درواقع مدتی است از تولید فیلم کوتاه فاصله 
گرفته ام، اما در این حوزه فعالیت های دیگری از 
جمله داوری فیلم های کوتاه را داشته ام. با توجه 
به اینکه مشغول کار روی پروژه بلند سینمایی 
هستم، تا زمانی که آن را به سرانجام نرسانم کار 
دیگری را آغاز نمی کنم. این کارگردان با اشاره به 
شرایط و ضوابط دریافت پروانه کارگردانی ادامه 
داد: فکر می کنم طراحی و شرایطی که برای این 
فرم در نظر گرفته شده نیاز به اصلاحاتی دارد که 
باید مورد توجه قرار گرفته و تصحیح شود. البته 
با این سیستم ایجاد شده هیچ مشکلی ندارم، 
درواقع ترجیح می دهم چنین فضایی باشد تا 
اینکه شرایطی فراهم شود تا اینفلوئنسرهای 
اینستاگرامی به راحتی وارد سینما شوند، هرچند 
سینما نباید برای کسی بسته باشد و علاقه مندان 
باید وارد آن شوند. مظاهری در پایان تاکید کرد: 
این در حالی است که بسیاری از تحصیل کرده های 
سینما و یا کسانی که سال ها در سینما فعالیت 
نمی توانستند  مختلفی  به دلایل  بنا  کرده اند 

به عنوان فیلمساز وارد سینما شوند.

 تجلیل از »رویگری« 
در صداوسیما

 کاوه مظاهری مطرح کرد

شروط صدور مجوز فیلم اولی ها نیاز به اصلاح دارد

پل سوروینو بازیگری که در »رفقای خوب« 
نقش آفرینی کرده بود در ۸۳ سالگی از دنیا 
رفت. به گزارش مهر به نقل از ورایتی، پل 
سوروینو بازیگر فیلم »رفقای خوب« ساخته 
مارتین اسکورسیزی در ۸۳ سالگی به دلایل 
طبیعی درگذشت. وی بازیگر نقش فرانک 
سرتا در سریال »نظم و قانون« هم بود و در 
نقش دون پل سیسرو گانگستر محبوب فیلم 
»رقفای خوب« و کیسینجر در فیلم »نیکسون« 
اولیور استون هم بازی کرده بود. وی پدر میرا 
سوروینو بازیگر هم بود. سوروینو در طول دوران 

بازیگری اش در بیش از ۱۷۰ 
نقش ظاهر شده بود که درام 
جنایی »دیک تریسی« با 
بازی و کارگردانی وارن 
بیتی هم از جمله آنها بود. 

وارن بیتی این بازیگر را برای 
۴ فیلم از ۵ فیلمی که 

کرد،  کارگردانی 
انتخاب کرده بود 
که فیلمی درباره 
تاریخ کمونیسم 

با نام »سرخ ها«، »بال ورث« فیلم طنز سیاسی 
که در آن در نقش رئیس یک شرکت 
بزرگ بیمه ظاهر شد و »قوانین اعمال 
نمی شوند« از جمله آنها هستند. سوروینو 
بازیگر صحنه نمایش هم بود و نامزدی 
تونی را برای »آن قصل قهرمانی« 
به کارگردانی جیسون 
میلر نمایشنامه نویس 
در  پولیتزر  برنده 
 سال ۱۹۷۴ کسب 

کرده بود.

پل سوروینو، بازیگر »رفقای خوب« درگذشت

   جلال مقامی:
خیلی ها درگیر هزینه دارو هستند

جلال مقامی در گفت وگو با »رادیونمایش« با اشاره به مباحثی 
که درباره هزینه داروهایش مطرح شد بیان کرد: این روزها 
خیلی ها با این مشکلات دارویی درگیر هستند. مدیر دوبلاژ و 
برنامه ساز پیشکسوت رادیو و تلویزیون درباره مشکلات خود در 
تهیه دارو سخن گفت و افزود: امیدوارم هیچکس هیچگاه به دارو 
نیاز پیدا نکند چون داروها خیلی گران است. من این روزها روزی 
۱۰ قرص می خورم و شاید ماهی حداقل یک ونیم میلیون هزینه 
دارو می کنم، نه اینکه فقط من باشم خیلی ها درگیر این مشکلات 
هستند. وی در پاسخ به اینکه چگونه امرار معاش می کند، تصریح 
کرد: مبلغی از تامین اجتماعی می گیرم و ماهانه ای هم از تلویزیون 
می گرفتم که نمی دانم چه مشکلی در دریافت آن به وجود آمد که 
البته درست می شود. درست هم نشود من تابع قانونم. هیچگاه در 
زندگی اینگونه نبوده ام که تمنایی کنم که به من چیزی برسد. این 
دوبلور و گوینده رادیو که چند سالی است فعالیتی ندارد با اشاره 
به هزینه های درمانی عنوان کرد: همین چندی پیش بیمارستان 
بودم و ۱۴ میلیون هزینه دادم و پس اندازی داشتم که از آن استفاده 
شد. اما دیگر از کجا می توان باز پس انداز دیگری مهیا کرد. با این 
حال خدا بزرگ است و من ناله نمی کنم. در ادامه مجری برنامه نیز 
با اشاره به ماجرایی که برای رضا رویگری پیش آمد اشاره کرد و 
گفت: امیدواریم افراد معروف و چهره ها سعی نکنند کمک هایشان 
برای هنرمندان را به گونه ای رسانه ای کنند که به اعتبار هنرمندان 
خدشه وارد شود که مقامی نیز در واکنشی اظهارکرد که خدا را 
شاهد می گیرم که هیچگاه چشمداشتی از کسی نداشته ام. مقامی 
در عین حال تاکیدکرد: خدا همیشه بالای سرما بوده است من مگر 
چقدر زنده هستم که خدایی نکرده درخواستی از کسی داشته 
باشم و خدا نکند که این طور باشم. این مدیر دوبلاژ و مجری 
پیشکسوت تلویزیون در بخشی دیگر درباره آرزوی خود بیان کرد: 
آرزویم این است که کشورم از تورم و کرونای منحوس از بین برود 
و مردم به یک راحتی نسبی برسند. بحث من نیست من آخرهای 

قطاری هستم که باید پیاده شوم و بحثم بیشتر مردم است.

 »نیسان آبی 2« 
در راه است؟

 منوچهر هادی با انتشار عکسی از 
عوامل سریال »نیسان آبی«، از تدارک 
برای ساخت فصل دوم خبر داد. هادی 
با انتشار عکسی نوشت: »اولین جلسه 
با احسان ظلی پور، تهیه کننده و سعید 
به عنوان  هوشیار  سعید  و  دولتخانی 
نویسنده.« فصل اول سریال »نیسان 
آبی«، به کارگردانی منوچهر هادی و 
سال  ظلی پور،  احسان  تهیه کنندگی 
گذشته از شبکه نمایش خانگی پخش شد. 
مهران غفوریان، حسین یاری، یکتا ناصر، 
بهناز جعفری، جمشید هاشم پور، علیرضا 
خمسه، گیتی قاسمی، رضا نیکخواه و ... از 

بازیگران این سریال کمدی بودند.

رئیس جمهور کنونی آمریکا با انتقاد از جمهوری خواهانی 
که با قانون ممنوعیت سلاح های جنگی برای شهروندان 
مخالفت کردند، گفت: همتای پیشین خودش)ترامپ( 
نیز جرأت ایستادن جلوی حمله به کنگره را نداشت. به 
گزارش فارس، »جو بایدن« بیان داشت: »دونالد ترامپ« 
رئیس جمهور پیشین این کشور، جرأت متوقف کردن حمله 
طرفدارانش به ساختمان کنگره در ششم ژانویه ۲۰۲۱ را 
نداشت. بایدن طی سخنرانی ضبط شده در »کنفرانس ملی 
سازمان مجریان قانون سیاهپوست« افزود: »پلیس آن روز 
قهرمان بود؛ اما دونالد ترامپ شجاعت لازم برای اقدام را 

نداشت.« به نوشته خبرگزاری »رویترز«، وی در این باره 
توضیح داد: »زنان و مردان شجاع آبی پوش در سراسر کشور 
هرگز نباید این را فراموش کنند. شما نمی توانید طرفدار 
آشوب و همزمان یک پلیس باشید. شما نمی توانید طرفدار 
شورش و دموکراسی باشید.« رئیس جمهور آمریکا که 
هم اکنون در قرنطینه در کاخ سفید به دلیل ابتلا به کووید۱۹ 
است، اظهارداشت: »در ایالتی که امروز در آن هستید، فرماندار 
دیسانتیس، سناتور مارکو روبیو، سناتور ریک اسکات، همگی 
با ممنوعیت سلاح های تهاجمی مخالفت کردند.« طبق این 
گزارش،  بایدن ادامه داد: »مفهوم این امر برای من ساده است؛ 

شما نمی توانید از آوردن سلاح های جنگی در خیابان های 
آمریکا حمایت کنید؛ شما در کنار پلیس نمی ایستید«. پیش 
از این، کمیته تحقیقات درباره شورش کنگره کلیپ هایی 
جدید از رفتارهای عجیب و غریب ترامپ در سخنرانی یک 
روز پس از حمله به کنگره منتشر کرد که موجی از حیرت 
را برانگیخت. روز ۶ ژانویه سال ۲۰۲۱ گروهی از هواداران 
ترامپ به ساختمان کنگره آمریکا حمله کردند. ترامپ قبل 
از حمله هودارانش در یک سخنرانی در بیرون کاخ سفید از 
طرفدارانش خواسته بود اعتراضشان را به جلسه تأیید پیروزی 
انتخاباتی »جو بایدن« نشان دهند. ترامپ رئیس جمهور وقت 
آمریکا که بارها اعلام کرده بود در انتخابات به نفع بایدن 
تقلب گسترده انجام شده است، تصریح کرد که او پیروز 
انتخابات شده و روز ششم ژانویه از حامیانش خواست نگذارند 

»انتخابات را بدزدند«.

جو بایدن: 

»ترامپ« جرأت متوقف کردن حمله به کنگره را نداشت

بیـــن المـــلل

رزمایش تحریک آمیز تایوان در بحبوحه تنش های چین 
و آمریکا، هشدار طعنه آمیز سخنگوی وزارت خارجه پکن را 
به دنبال داشت. به گزارش فارس، »ژائو لیجیان« سخنگوی 
وزارت خارجه چین به تایوان هشدار داد که نتیجه نهایی 
اقدامات نظامی مقامات این جزیره، چیزی جز شکست 
نخواهد بود. در بحبوحه تشدید تنش های پکن و واشنگتن 
بر سر تایوان و گزارش های منتشر شده درباره سفر احتمالی 
»نانسی پلوسی« رئیس مجلس نمایندگان آمریکا به 
این جزیره، رزمایش نظامی تحریک آمیز تایوان خبرساز 
شده است. به گزارش خبرگزاری رویترز، ژائو لیجیان 

در کنفرانس خبری در جمع خبرنگاران با سوالی درباره 
رزمایش نظامی تایوان مواجه شد. همزمان با برگزاری این 
رزمایش نظامی، »تسای اینگ- وی« رئیس جمهور تایوان 
وارد عرشه یک ناوشکن موشک انداز شد و بر عزم ارتش 
تایوان برای دفاع از خود تاکید کرد. سخنگوی وزارت خارجه 
چین در واکنش به رزمایش نظامی تایوان، هشدارهای قبلی 
پکن درباره اقدامات نظامی تایوان را تکرار کرد. این دیپلمات 
ارشد چین همچنین در سخنانی کنایه وار به مسئولان 
تایوان، تفاوت قدرت نظامی دو طرف را گوشزد کرد. ژائو 
لیجیان گفت: »تلاش های تایوان برای مقابله با چین از 

طریق نظامی، شبیه به این است که )حشره( راهبک تلاش 
کند مانع )حرکت( ارابه شود. در پایان، این موضوع محکوم 
به شکست است«. هشدار چین به تایوان درباره پایان همراه 
با شکست اقدامات نظامی در شرایطی مطرح شده که 
هشدارهای پکن به واشنگتن درباره احتمال سفر »نانسی 
پلوسی« رئیس مجلس نمایندگان آمریکا به تایوان خبرساز 
شده است. پکن، تایوان را بخشی از سرزمین چین می داند 
و تحرکات آمریکا و فروش سلاح به تایوان را نقض حاکمیت 
خود و مغایر با سیاست »چین واحد« ارزیابی می کند. اخیرا 
دولت آمریکا لایحه صدها میلیارد دلاری بودجه نظامی 
آمریکا را امضا کرد که بخش چشمگیری از آن به مقابله با 
چین و حمایت از تایوان تخصیص داده شده است. سخنگوی 
وزارت خارجه چین به صورت علنی درباره هشدار این کشور 
به مقام های دولت جو بایدن درباره سفر نانسی پلوسی 

رئیس مجلس نمایندگان آمریکا به تایوان صحبت کرد. 

 طعنه چین به رزمایش تایوان:

حشره نمی تواند مانع ارابه شود

 وزیر خارجه طالبان: 
آمریکا بدون هیچ قید و شرطی 
تحریم های افغانستان را بردارد

وزیرخارجه طالبان در نشست تاشکند با اشاره به تاثیرات 
منفی تحریم های آمریکا بر سرمایه گذاری خارجی در 
افغانستان و کندکردن فعالیت های دولت حاکم در این 
کشور، از واشنگتن خواست منابع مالی را بدون هیچ قید 
و شرطی آزاد کرده و تحریم ها را بردارد. به گزار فارس، 
»امیرخان متقی«، تاکید کرد که افغانستان و ازبکستان از 
منظر تاریخی روابط دوستانه و نزدیکی با یکدیگر دارند. وی 
به تحولات سیاسی افغانستان اشاره کرد و ادامه داد: »امارات 
اسلامی پس از قدرت گرفتن دستاوردهای بی نظیری داشته 
و ضمن برقراری امنیت، ادارات سیاسی مهم و اساسی حفظ 
شده و بودجه از درآمد داخلی تصویب شده است.« متقی 
فرمان عفو عمومی رهبری طالبان را یک فرمان تاریخی 
بی سابقه در افغانستان خواند و افزود: ما هیچ کارمندی 
را به دلیل اختلاف سیاسی برکنار نکردیم.  این مقام 
ارشد طالبان درباره تحریم های آمریکا اظهارکرد: آمریکا 
فعالیت هایی را مسدودکرده که ضرر آن فقط و فقط به مردم 
عادی می رسد. وی تصریح کرد: »با توجه به محدودیت ها 
و امکانات توانستیم در بخش های آموزش، تجارت و 
بهداشت به مردم خدماتی ارائه دهیم و در حال حاضر 
دانشگاه و هزاران مدرسه باز بوده و ۱۰ میلیون دانش آموز 
در حال تحصیل در افغانستان هستند.« وزیرخارجه 
طالبان ادامه داد: کارمندان زن در آموزش و پرورش، 
بهداشت و برخی ادارات دیگر در کنار کارمندان مرد کار 
می کنند و بخش هایی که محیط آنها مناسب کار زنان 
نیست حقوق زنان در این بخش پرداخت شده است. متقی 
به فعالیت گروه های تروریستی در افغانستان اشاره کرد و 
گفت: به هیچ گروهی از جمله القاعده اجازه داده نمی شود 
تا کشورهای دیگر را از خاک افغانستان تهدید کند.  وزیر 
خارجه طالبان افزود: »نظامیان ما تمامی برهم زنندگان 
امنیت از جمله داعش را متوقف کرده اند. وی ادامه داد: 
امنیت کنونی حاصل تلاش نظامیان ما بوده و برای اینکه 
کشورهای همسایه و منطقه از گزند تروریست ها در امان 
باشند سیستم بایومتریک سربازان را نیز فعال کردیم. این 
مقام ارشد طالبان به بازگشت سیاستمداران دولت گذشته 
به افغانستان نیز اشاره کرده و بیان داشت: »بازگشت 
چهره های سیاسی افغانستان از دستاوردهای دیگر امارت 
اسلامی است که موفق شدند اعضای بلندرتبه و پایین رتبه 
دولت قبل را به کشور برگردانند. وی با بیان اینکه افغانستان 
خانه تمام افغان هاست، گفت: »ما به اصلاحات سیاسی باور 
داریم و به اصلاحات در هر زمینه پایبند هستیم و جنگ 
بیست ساله و سپس تحریم های اقتصادی ایالات متحده 
آمریکا عامل اساسی فقر کنونی در کشور است.« متقی 
تاکید کرد: »تحریم ها فعالیت های دولت را کُند کرده و از 
واشنگتن می خواهیم منابع مالی افغانستان بانک را بدون 

هیچ قید و شرطی آزاد کرده و تحریم ها را بردارد.

گــــــزارش
 بحران کابینه در لبنان

از زمان استقلال لبنان تاکنون ۷۷ دولت در 
این کشور تشکیل شده اما نظام طایفه ای لبنان و 
سهم خواهی ها باعث شده در هر بار، تشکیل دولت 
جدید به سختی انجام شود و دولت قبل تا مدت ها 
مسؤول پیشبرد امور باشد. به گزارش فارس، »نجیب 
میقاتی« نخست وزیر مکلف لبنان از ۲۳ ژوئن گذشته در 
حال تلاش برای تشکیل دولت لبنان است و اختلافات 
بر سر برخی کرسی ها ممکن است این موضوع را 
طولانی کند و دوره دولت پیشبرد امور طولانی شود 
که تبعات سختی برای لبنان دارد. در لبنان از زمان 
استقلال در سال ۱۹۴۳ تا دوره ریاست جمهوری 
فعلی »میشل.عون« ۷۷ دولت تشکیل شده و مسیر 
تشکیل دولت هیچ زمانی آسان نبوده و اختلافات، 
سهم خواهی های سیاسی و تسویه حساب ها منجر به 
تأخیر در تشکیل دولت جدید شده که طولانی ترین 
دوره مربوط به دولت »حسان دیاب« است. دیاب در ۱۹ 
دسامبر ۲۰۱۹ مأمور به تشکیل دولت شد و بالاخره در 
۲۱ ژانویه ۲۰۲۰ دولت وی تشکیل شد. این دولت در 
۱۰ آگوست ۲۰۲۰ در پی انفجار مهیب در بندر بیروت 
)۴ آگوست( استعفا داد و ۱۳ ماه دولت پیشبرد امور 
بود تا اینکه در ۱۰ دسامبر ۲۰۲۱ دولت سوم »نجیب 
میقاتی« تشکیل شد. در همین ارتباط »ولیدحسین« 
تحلیلگر سیاسی لبنانی در روزنامه »المدن« به »العربی 
الجدید« گفت: مرحله پیشبرد امور در دولت های لبنان 
به ویژه پس از خروج نیروهای سوریه از لبنان در سال 
۲۰۰۵ طولانی شده است. علاوه بر دولت دیاب که ۱۳ 
ماه دولت پیشبرد امور بود دولت دوم نجیب میقاتی 
که در ۲۳ مارس ۲۰۱۳ استعفا داد نیز ۱۱ ماه دولت 
پیشبرد امور باقی ماند تا اینکه »تمام سلام« در آغاز 
سال ۲۰۱۴ دولت جدید را تشکیل داد. وی افزود: 
لبنان از انتخابات ۲۰۰۹ تا ۲۰۱۸ بیش از دو سال 
دولت پیشبرد امور داشته است؛ همچنین دولت »فواد 
سنیوره« که پس از انتخابات ۲۰۰۵ تشکیل شد بیش 
از یکسال ونیم دوام نیاورد و از ۲۰۰۶ تا ۲۰۰۸ دولت 
پیشبرد امور بود. حسین ادامه داد: پس از استعفای 
دیاب، »مصطفی ادیب« سفیر لبنان در آلمان در ۳۱ 
آگوست ۲۰۲۰ مامور تشکیل دولت لبنان شد اما در 
نتیجه رقابت های سیاسی از تشکیل دولت عذر خواست 
و سپس سعد الحریری در ۲۲ اکتبر ۲۰۲۰ مأمور 
به تشکیل دولت جدید شد که این روند ۹ ماه طول 
کشید، وی هم در نیمه ژوئیه ۲۰۲۱ از تشکیل کابینه 
عذر خواست و پس از آن میقاتی در ۲۶ ژوئیه جاری 
مأمور به تشکیل دولت شد. این تحلیلگر لبنانی تشکیل 
دولت جدید لبنان به نخست وزیری نجیب میقاتی در 
آینده نزدیک را بعید دانست و گفت: ممکن است به بعد 
از انتخابات ریاست جمهوری در لبنان  بکشد، مگر اینکه 

توافقی انجام شود.

 بوریس جانسون:

 می خواهم رئیس حزب محافظه کار بمانم
کوتــــاه

یک عضو مجلس اعیان انگلیس گفت که 
نخست وزیر مستعفی این کشور به او گفته که 
می خواهد در ریاست حزب محافظه کار بماند 
و هرچیزی را که مانع از باقی ماندنش در 
نخست وزیری شود، از بین می برد. به گزارش 
فارس، در حالی که رقابت های ۲ نامزد 
جانشینی »بوریس.جانسون« نخست وزیر 
انگلیس چند روزی است که  مستعفی 
شروع شده، اما رسانه های لندن از تغییر 
تصمیم جانسون خبر می دهند. روزنامه 
»تلگراف« گزارش داد جانسون که نوزده 
روز پیش از سمت نخست وزیری انگلیس و 
به تبع آن ریاست حزب محافظه کار استعفا 

داده بود، در یک جلسه خصوصی گفته که 
نمی خواهد تا انتخابات آینده از ریاست این 
حزب خارج شود. طبق این گزارش، جانسون 
در گفت وگو با یکی از اعضای مجلس اعیان 
به نام »لرد کراداس« که از حامیان مالی 
محافظه کاران نیز هست، گفته است که 
»هر چیزی را که مانع از باقی ماندن او در 
نخست وزیری شود، از بین خواهد برد.« لرد 
کراداس به روزنامه تلگراف اظهارکرد: »او 
)جانسون( می خواهد کار را به پایان برساند. 
او می خواهد در انتخابات پارلمانی بعدی 
به عنوان رهبر حزب محافظه کار رقابت کند. 
اگر انتخابات برگزار می شد و او رهبر حزب 

محافظه کار بود، جانسون پیروز می شد 
و من با او موافق هستم. همزمان »جیمز 
کلوِِرلی« وزیر آموزش انگلیس با ادعای 
اینکه جانسون »یک سیاستمدار با استعداد« 
است، گفت: احتمال اینکه وی در کابینه 
دولت بعدی به نخست وزیری »لیز تراس« 
نیز حضور داشته باشد، بالاست. هفته قبل 
بود که اعضای پارلمانی حزب محافظه کار 
انگلیس برای جلوگیری از برگزاری انتخابات 
سراسری در این کشور، با رأی اعتماد به 
کابینه نخست وزیر مستعفی این کشور 
موافقت کردند. جانسون در پی استعفای 
دست کم ۵۰ قانونگذار و مقام دولتی از 

سمت هایشان استعفای خود را اعلام کرد. 
دومینوی استعفاها پس از افشا گری هایی 
آغاز شد که نشان می دادند جانسون به رغم 
آنکه با خبر بوده »کریس پینچر« تحت 
تعقیب بوده او را به یک سمت ارشد در حزب 
محافظه کار گماشت. پینچر هم در تاریخ ۲۹ 
ژوئیه از سمتش استعفا کرد. چند ماه پیش 
هم انتشار گزارش هایی در رسانه ها مبنی بر 
اینکه دفتر نخست وزیری انگلیس در اوج 
محدودیت های کرونایی برای مردم اقدام به 
برگزاری جشن ها کرده بود جانسون را تا مرز 
عدم رأی اعتماد از پارلمان پیش برد اما دولت 
او توانست از آن مهلکه جان سالم به در ببرد.

 معرفی فیلم های دوره هفتادونهم
 »سیدی« و »جلیلوند« 
عازم »ونیز« می شوند

جشنواره فیلم ونیز در حالی فهرست فیلم های 
راه یافته به دوره هفتادونهم خود را اعلام کرد 
که نمایندگانی از سینمای ایران در بخش های 
مختلف این رویداد حضور دارند. نشست رسانه ای 
هفتادونهمین جشنواره فیلم ونیز در حالی برگزار 
شد که نمایندگانی از سینمای ایران در فهرست 
فیلم های بخش های مختلف این رویداد معرفی 
شدند. فیلم سینمایی »جنگ جهانی سوم« 
ساخته هومن سیدی به عنوان یکی از فیلم های 
بخش رقابتی افق ها معرفی شد که این فیلم برای 
اولین بار در سطح جهانی در این بخش ونیز دیده 
می شود. »بی رویا« ساخته آرین وزیر دفتری 
و به تهیه کنندگی هومن سیدی نیز که پیش 
از این در جشنواره فیلم فجر رونمایی شده بود 
در بخش افق ها اکسترا حضور خواهد داشت. 
وحید جلیلوند نیز با فیلم سینمایی »شب، 
داخلی، دیوار« با نام خارجی »پشت دیوار« 
تنها نماینده رسمی سینمای ایران در بخش 
رقابتی این دوره از جشنواره فیلم ونیز محسوب 
می شود. وحید جلیلوند با فیلم »بدون تاریخ، 
بدون امضا« سال ۲۰۱۷ در بخش افق های ونیز 
حضور داشت. ورایتی درباره ترکیب فیلم های 
این دوره از جشنواره ونیز نوشت: آثار جدید دارن 
آرونوفسکی، اندرو دومینک، الخاندرو ایناریتو، 
لوکا گوادانینو، جوآنا هاک و لورا پویتراس از 

جمله فیلم های این دوره ونیز هستند.

مستند  فیلم  از  رونمایی  آیین 
»تماشاگربهار« همزمان با پاسداشت 
رضا رویگری، هنرمند پیشکسوت سینما 
و تلویزیون برگزار می شود. همزمان با 
پاسداشت رضا رویگری آیین رونمایی 
فیلم مستند »تماشاگربهار« که در شبکه 
مستند سیما تولید شده است، چهارشنبه، 
کامبیز  می شود.  برگزار  مرداد  پنجم 
مهبوتی، کارگردان و کارشناس تئاتر 
گفت: »رضا رویگری، بازیگر توانمندی 
است که در همه عرصه ها به خصوص تئاتر 
خوش درخشیده است و همکارانم تلاش 
کرده اند تا در مستند »تماشاگربهار« 
گوشه ای از زندگی هنری ایشان را به 
روایت خود این هنرمند به تصویر بکشند.«

 عبدالرضا اکبری در سریال »آتش سرد« 
عبدالرضا اکبری با یادی از سریال های قدیمی »تولدی 
دیگر« و »پهلوانان نمی میرند«، از پخش سریال »آتش سرد« 
سخن گفت که به تازگی در آن ایفای نقش داشته است. 
سریال »آتش سرد« سال گذشته به کارگردانی رضا ابوفاضلی 
ساخته شد. این سریال قرار است به زودی از شبکه دو سیما 
پخش شود. عبدالرضا اکبری توضیح داد: »آتش سرد« پراز 
داستان هاست و البته محوریت آن خانواده. وی از تجربه 
حضورش در سریال »تولدی دیگر« و »پهلوانان نمی میرند« 
هم سخن گفت. این بازیگر با اشاره به اهمیت توجه به کارهای 
نمایشی با موضوع خانواده، اظهارکرد: موضوع خانواده ریشه 

در پیشینه ما دارد و از اهمیتی دوچندان برخوردار است. 

خبــــر
 آغاز انتشار نشریه 
»صنایع پتروشیمی«

صنایع  تخصصی  نشریه  شماره  اولین 
پتروشیمی منتشر شد. هفته نامه »صنایع 
پتروشیمی« در اولین شماره خود موضوع 
پتروشیمی های نیمه کاره را مورد بررسی 
قرارداده است. در این شماره موضوع قطع گاز 
روسیه و معضل بزرگ ترین شرکت پتروشیمی 
آلمان هم به تفصیل پرداخته شده است. 
همچنین این هفته نامه به دغدغه های صنایع 
پایین دست هم توجه دارد و در گفت وگویی با 
رئیس کمیسیون بازرگانی انجمن ملی پلیمر 
موضوع کمبود عرضه را بررسی کرده است. 
تحلیل بازار داخل و بین المللی، بررسی نشریات 
مهم و مقالات علمی صنعت پتروشیمی هم از 
صفحات دیگر نشریه است. هفته نامه »صنایع 
پتروشیمی« درقطع مترویی و با گرافیک 

روزنامه منتشر می شود.


